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Het verslag van de vorige vergaderingen wordt goedgekeurd 

• Agenda Gemeenteraad 

Beulpad 

• Toelichting: Aanvullend politiereglement betreffende het invoeren van een voetgangerszone met 

toelating van fietsers in het Beulpad. Momenteel is dit via de verkeersborden alleen aangeduid als 

voetgangerszone. De borden worden aangepast zodat ook fietsers toegelaten worden (F103 en F105). 

• Vragen / 

Aanpassen signalisatie nav dinsdagmarkt 

• Toelichting: Aanvullende politieverordening om in de Danebroekstraat thv kruispunt met de Broekstraat 

het verkeersbord ‘verboden linksaf’ af te dekken en in de Broekstraat tegenover de Danebroekstraat 

het bord ‘verboden rijrichting’ en ‘verplicht naar rechts’ af te dekken tijdens de dinsdagmarkt. 

• Vragen / 

Nieuw Overlaar woonerf 

• Toelichting: dit doodlopende gedeelte aan de achterzijde van De Toverwijzer functioneert eigenlijk al als 

woonerf maar nu wordt dit ook officieel ingesteld. 

• Vragen / 

Erfdienstbaarheid openbare doorgang tussen Alexianenweg en Ooievaarsstraat 

• Toelichting: In het oorspronkelijk akkoord met het Bisdom was dit al afgesproken. Deze kosteloze en 

eeuwigdurende erfdienstbaarheid van de publieke doorgang wordt nu verleden in een akte.  

• Vragen / 

Aanpassing reglement tijdelijke inname openbare werken 

• Toelichting: om het de mensen makkelijker te maken als er werken worden gepland zijn er twee 

wijzigingen. Ten eerste de belasting geld pas vanaf de vierde dag effectieve inname en ten tweede de 

vergunningen kunnen kosteloos in tijd worden verschoven (voordeel van de digitalisering).  

 

V E R S L A G 



• Vragen / 

Ruilverkaveling Willebringen 

• Toelichting: Dit is een laatste fase. Grondgebied Tienen: er worden enkele trage wegen die alleen nog 

maar juridisch bestond officieel afgeschaft. Idem voor enkele kleine waterlopen.  

• Vragen / 

LEK 1.0 rapportage (Lokaal Energie- en Klimaatpact) 

• Toelichting door schepen Vanderloock met presentatie. Doelstellingen te behalen tegen 2030 zijn 

verdeeld over 4 werven. Rapport is opgesteld met data van maart 2023. (is het resultaat) 

Werf 1 - Bomen  1 per inwoner     + 1 164 = 0,034 per inwoner 

- Hagen en geveltuin 0,5 m per inwoner = 17 721 m     11,6 % of 2 061 m  

- Natuurgroenperken 1 park van min 10 m² extra per 1 000 inwoners    67 802 m² of 202,9%  ! 

Werf 2  - Collectieve renovaties 50 per 1 000 wooneenheden    2 of 0,2 % 

- Coöperatieve hernieuwbare energieprojecten: 1 per 500 inwoners    geen  

Werf 3 - Deelsystemen 1 toegangspunt per 1 000 inwoners    4 wagens of 5,6% 

- Laadpunten 1 per 100 inwoners = 354 laadpunten     91 of 25,7% 

- Fietspaden 1 m nieuw of vernieuwd per inwoner = 35 442 m   800 m = 0,022 m per inwoner 

of 2,3% 

Werf 4 - Ontharding 1 m² per inwoner 

- Hemelwateropvang 1 m³ voor hergebruik, buffering of infiltratie per inwoner    geen cijfers 

Algemene doelstellingen 

- Ondertekenen Burgemeestersconvenant oké 

- Energiebesparing eigen patrimonium van 2,9 % -0,88% 

- Reductie CO2-uitstoot lokaal patrimonium met 40 %  +25,8% 

- VerLEDding openbare verlichting  27,15% 

- Geen heffing op hernieuwbare energie 

- Lokaal warmte- en sloopbeleidsplannen op te maken geen warmtebeleidsplan wel een 

warmtezoneringsplan 

 

Er zijn veel projecten lopende, pas opgestart. Er is helaas nog veel werk om de doelstellingen te halen. 

Voor hagen is er bv een onderschatting, ontharding is nog niets geteld (alhoewel bv de Kerktuin een 

onthardingsproject is). Duurzaamheid is een item dat verspreid ligt over verschillende 

diensten/projecten/domeinen. Dus er moet breed gekeken worden. Dat is nog een werkpunt. 

 

• Vragen:  

Lucia Dewolfs informeert naar de grote watercollector onder de Grote Markt. Telt deze dan niet mee? 

Schepen Roovers antwoordt dat dit geen ‘regenwaterput’ is maar een overstort. Rioleringswater wordt 

daar bij heftige regenval gebufferd (er is nog geen afgescheiden regenwaterafvoer in de binnenstad) en 

vervolgens gecontroleerd geloosd in de riolering. Net om wateroverlast te verhinderen. Op de Kalkmarkt 

bevindt zich zo’n tweede collector. De Kerktuin heeft wel hemelwateropvang.  Lucia Dewolfs vraagt of 

plannen zijn om regenwater af te koppelen in het centrum. Schepen Roovers: dit wordt per straat 

bekeken, maar in het stadscentrum niet overal haalbaar. Momenteel ligt de concentratie op datgene 

wat haalbaar is. 

Nele Daenen informeert hoever de EPC-inventaris van het eigen patrimonium staat. Antwoord van 

schepen Roovers: Helaas niet zo ver als gewenst door personeelstekort. De beschikbare werktijd gaat 

naar de opvolging van werven.  

Nele constateert dat er voor ontharding geen cijfers zijn. Antwoord: er zitten fouten in doordat er niet 

van in het begin een opvolging van de werven was. Wordt gecorrigeerd in het volgende rapport. Nele 

wijst er ook op dat door de ondertekening van LEK 2.0 de doelstellingen nog hoger liggen. Gaat dat wel 

gehaald worden? Antwoord van schepen Vanderloock: er gebeurt best wel veel en er staat heel wat op 



stapel maar het zal inderdaad niet eenvoudig zijn. Het volgend rapport zal in ieder geval wel meer 

gegevens bevatten en beter zijn. 

Bart Maes: Elke inwoner zijn boom dwz dat iedere m² een boom zal staan. Waar ga je die dus zetten? 

En welke? Want brede kruinen hinderen landbouwvoertuigen. Antwoord: Er wordt samengewerkt met 

VVOG (Vereniging voor Openbaar Groen) die de steden en gemeenten ondersteunt. Maar meer bomen 

wil ook zeggen dat onze kennis en kunde (ook qua snoeien) moet meegroeien. 

Bart Maes: hemelwateropvang voor gebouwen, is er een verplichting om het te plaatse op te vangen? 

Ja, voor nieuwbouwwoningen is een hemelwaterput verplicht. Afhankelijk van de verharde oppervlakte, 

is die al snel 10 000 liter.  

 

Varia/vragenronde 

 

• Lucia Dewolfs informeert naar de Bietenweg. Antwoord: Deze is nu al 3 rijvakken breed en wordt niet 

verbreed. 

• Nele Daenen: Hoe zit het met de uitvoering van het bereikbaarheidsplan en het protest dat wordt 

gevoerd? Antwoord: de focus ligt eerst op veilige schoolomgevingen. De problematiek in de Grote 

Bergstraat wordt erkend. Op korte termijn kan alleen op het Torsinplein een afremmende constructie 

worden geplaatst. De Danebroekstraat blijft zoals het getekend staat tot verdere test/studie, niemand 

is principieel tegen een bus die het centrum bereikbaar bedient. In de Houtemstraat gebeuren 

tellingen.  

• Bart Maes: Albert  Heijn is op zoek naar een locatie. Wat is de mening van het schepencollege? Daarop 

opent zich een interessante gedachtewisseling over mogelijke locaties met hun voor- en nadelen, 

mogelijkheid of onmogelijkheid.  

Agenda volgende commissie 

 

Overzicht en plannen laadpalen in Tienen. 

SECAP 

Vervoerregio toelichting actieplan. 

Veilige schoolomgevingen. 

Verslag Iverlek 

Verslag RLZH 

 

Einde commissie: 22:00 uur 

 

 


